



All Glory Be to Christ



Should nothing of our efforts stand, No legacy survive; Unless the Lord does raise the house, In vain its builders strive.

> 一切奮鬥而得來的, 都將會成過去; 若不是神所建造的, 一切都是徒然.

To you who boast tomorrow's gain, Tell me what is your life? A mist that vanishes at dawn, All glory be to Christ!

> 你們誇口明天所賺, 生命有何價值? 都會消失如雲煙, 榮耀歸主基督!

1 Refrain

All glory be to Christ, our King. All glory be to Christ! His rule and reign we'll ever sing, All glory be to Christ!

> 榮耀歸主基督我王! 榮耀歸主基督! 祂作王到永永遠遠, 榮耀歸主基督!

When on the day the great I Am, The faithful and the True; The Lamb who was for sinners slain, Is making all things new.

> 到那日那名稱為大, 信實的羔羊; 為罪人捨生流血, 要將一切更新.

Behold our God shall live with us And be our steadfast light, And we shall e're His people be, All glory be to Christ!

> 看哪神與我們同在, 祂是永恆的之光, 我們是祂的子民, 榮耀歸主基督!

3 Refrain

All glory be to Christ, our King. All glory be to Christ! His rule and reign we'll ever sing, All glory be to Christ!

> 榮耀歸主基督我王! 榮耀歸主基督! 祂作王到永永遠遠, 榮耀歸主基督!

3 Refrain

All glory be to Christ, our King. All glory be to Christ! His rule and reign we'll ever sing, All glory be to Christ!

> 榮耀歸主基督我王! 榮耀歸主基督! 祂作王到永永遠遠, 榮耀歸主基督!